



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN)
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	TAKLIMAT & LAWAT TAPAK	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA SENASKAH DOKUMEN	TARIKH TUTUP
Sebutharga SH.IPPL BIL. 4/2023 Menanggal, merombak dan memindahkan dua (2) unit sistem Lif sedia ada serta merekabentuk, membekal, menghantar, memasang dan mengujiguna satu (1) unit lif penumpang dan satu (1) lif Bomba yang baharu berkapasiti 680kg setiap satu serta kerja-kerja berkaitan di Institut Pengurusan Peladang (IPP) Langkawi	19 Oktober 2023 (Khamis) 11.30 pagi	CIDB Gred G3, Kategori ME, Mekanikal Dan Elektrikal, Pengukhususan ME03 Lift dan escalator	RM 30.00	26 Oktober 2023 (Khamis) 12.00 tengah hari

Dokumen Sebutharga boleh dibelikan di alamat berikut pada 19 Oktober 2023 (Khamis) dalam waktu pejabat jam 11.30 pagi hingga 4.00 petang

**INSTITUT PENGURUSAN PELADANG LANGKAWI
LOT 571, JALAN AYER HANGAT
07000 KUAH LANGKAWI
KEDAH DARUL AMAN (Tel: 04-9668590)**

Pembekal yang berminat **DIJEMPUT** menghadiri taklimat Sebutharga seperti tarikh dan alamat di atas. Pembekal yang tidak hadir taklimat tidak akan dipertimbangkan dan semua surat menyurat berkaitan dengannya tidak akan dilayan. Hanya Pemilik Syarikat / Penama yang dibenarkan menghadiri taklimat dan pengambilan dokumen. Untuk maksud ini pembekal hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL DAN SALINAN SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN CIDB** dan sijil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan.

Bayaran hendaklah dibuat dengan **Bank Draf/Secara Dalam Talian (Internet Banking – Instant Transfer Sahaja)** atas nama **INSTITUT PENGURUSAN PELADANG LANGKAWI**. Wang ini tidak akan dikembalikan.

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatatkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengah hari**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

Tarikh Iklan : 16 Oktober 2023 (Isnin)


SYAFIDAH BINTI MD. RASID
Timbalan Pengarah
Bahagian Pembangunan Modal Insan
Lembaga Pertubuhan Peladang